
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 3. juni 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 493
Har Skatteministeriet efter 1. januar 2015 modtaget henvendelser fra bran-
cheorganisationer eller virksomheder om håndhævelsen af de nye bødetak-
ster vedrørende manglende betaling af vejbenyttelsesafgift?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karsten
Hønge (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karsten.Honge@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Joel
formand

1/1

Skatteudvalget 2015-16
SAU Alm.del  Spørgsmål 493
Offentligt


